
بـــا وجود آغـــاز رقابت هـــای فوتبال در 
لیگ های اروپایی، امـــا هنوز وضعیت 
علیرضا جهانبخش نامشخص است. 
کاپیتـــان تیـــم ملـــی فوتبال ایـــران با 
جدایـــی از فاینـــورد، بـــه مذاکـــره بـــا 
تیم هـــای خواهـــان خـــود پرداخـــت 
امـــا هنـــوز توافقـــی بیـــن او و مقصـــد 
جدیدش شـــکل نگرفته تا نام باشگاه 
بعدی جهانبخش، بـــرای همه به یک 
علامت ســـؤال تبدیل شـــود. وبسایت 
numero-diez گفت وگوی طولانی را 
با جهانبخش انجـــام داده که کاپیتان 
تیـــم ملی ایـــران بـــه صحبـــت درباره 
گذشـــته و آینده اش پرداخته اســـت.
 او در خصوص جدایـــی اش از فاینورد 
گفت: »مـــن از ســـال گذشـــته آماده 
ترک باشـــگاه بـــودم، بعـــد از قهرمانی 
در لیـــگ. پس از ســـال های زیادی که 
در هلنـــد بودم، موفق شـــدم در لیگ 
قهرمانـــان اروپـــا بـــازی کنـــم و یکی از 
اعضای تیم باشـــم، حتی درخواســـت 
تابعیت هلندی هـــم دادم. خانواده ام 
نیـــز در آنجا راحت بودند. اما ســـپس 
مربـــی تیم اســـلات به لیورپـــول رفت 
و کادر فنی جدید تصمیم به نوســـازی 

گرفتند.« تیم 
 کاپیتان تیـــم ملی فوتبال کشـــورمان 
در خصـــوص مقصد بعـــدی اش بیان 
داشـــت: »انتخاب هایـــم را محـــدود 
بـــه گزینه هـــای ســـطح بـــالا کـــردم. 
کـــردم،  رد  را  زیـــادی  پیشـــنهادات 
متمرکـــز و جاه طلب هســـتم. پس از 
تجربه حضـــور در لیگ برتـــر، بازی در 
ســـری آ و بوندس لیگا را خیلی دوست 
دارم. اینهـــا لیگ هایی هســـتند که به 
آنهـــا علاقـــه دارم. با باشـــگاه های این 
کشـــورها در تماس بودیم، اما بستگی 

به زمان و مذاکرات دارد. مذاکراتی در 
جریان اســـت. من کشـــورهای دیگر را 
رد کـــردم زیـــرا می خواهم بـــه اهداف 
حرفه ای ام برســـم. قطعـــاً می خواهم 

در اروپـــا بمانم.«
 جهانبخـــش افـــزود: »می خواهـــم به 
مـــدت 2-3 ســـال دیگـــر در بالاتریـــن 
ســـطح ادامـــه دهـــم. هنـــوز چیزهای 
زیـــادی بـــرای دســـتیابی دارم، در 31 
ســـالگی به دنبـــال چالش های جدید 
هســـتم. مطمئنـــم کـــه آمـــاده ام و به 
بـــرای  دنبـــال مکان هـــای جدیـــدی 
عملکـــردم  بهتریـــن  دادن  نشـــان 
هســـتم. حتـــی در برایتـــون، مـــا بـــه 
نیمه نهایـــی جـــام حذفی انگلســـتان 
رســـیدیم، آن هم به عنـــوان تیمی که 
تـــازه به لیگ برتـــر صعود کـــرده بود.«
 او در خصوص مهار پنالتی اش توسط 
میله اســـویلار، دروازه بان رم در فصل 
2023/24 لیـــگ اروپـــا گفـــت: »قبل 
از آن بـــازی، مربـــی بـــه مـــن گفـــت: 
»احتمـــالاً برای بـــازی زود اســـت، اما 
اگـــر بـــه پنالتی ها برســـیم، بـــه تجربه 
تو نیـــاز داریـــم.« آنها اصرار داشـــتند 
کـــه مـــن ضربـــه بزنـــم. مقابـــل نقطه 
پنالتی بودم، اما متأســـفانه در آخرین 
لحظه تصمیم گرفتم ســـمت ضربه ام 
را تغییـــر دهم. آزمـــون هم تیمی ام در 
تیم ملـــی اســـت، او می دانـــد که من 
همیشـــه یک زاویه را انتخاب می کنم. 
او بـــه دروازه بان کمک کرد که ســـمت 
درســـت را انتخـــاب کنـــد. تنهـــا مـــن 
نبـــودم که پنالتـــی را از دســـت دادم، 
امـــا آزمون بـــرای رمی ها مفیـــد بود.«

خـــود  صحبت هـــای  جهانبخـــش   
را ایـــن گونـــه ادامـــه داد: »از دوران 
حضورم در برایتون انتظار بیشـــتری 

داشـــتم، خیلی آمـــاده و مهیا بودم. 
امـــا بـــه دلایـــل تاکتیکـــی کار نکرد. 
از هـــر بازیکنی کـــه بپرســـید، فصل 
اول در لیـــگ برتـــر همیشـــه بســـیار 
سخت اســـت، باید اوضاع را بررسی 
و مطالعه کنیـــد. وقتی در فصل دوم 
با پاتر بـــه ثبات رســـیدم، همه گیری 
کرونا شـــروع شـــد و فوتبال متوقف 
شـــد. وضعیت می توانست به شکلی 
دیگـــر پیش بـــرود، امـــا ایـــن اتفاق 
افتـــاد. ایـــن بخشـــی از بدشانســـی 

بازی اســـت.«

 کاپیتان تیـــم ملی در پاســـخ به این 
ســـؤال که »گفتـــی که بجـــز برایتون 
پیشـــنهادات زیادی هم داشـــتی؛ آیا 
واقعاً در ســـال 2018 برای پیوســـتن 
به ناپولـــی نزدیک بـــودی؟«، اینطور 
پاســـخ داد: »تماس هـــای جـــدی با 
ناپولـــی وجود داشـــت و مـــا کاملاً به 
انجام ایـــن معامله نزدیک بودیم. در 
آن مقطع از آلمان، ایتالیا و انگلیس 
هم پیشـــنهادهایی داشتم، اما مبلغ 
درخواســـتی AZ آلکمـــار بـــالا بود و 
هـــر باشـــگاهی حاضـــر بـــه پرداخت 

آن رقـــم نبـــود، بنابرایـــن گزینه های 
مـــن محـــدود بـــود. مـــن بایـــد بین 
برایتون و لسترسیتی یکی را انتخاب 
می کـــردم کـــه در آن مقطـــع تصمیم 

گرفتـــم به برایتـــون بروم.«
 او در پاســـخ بـــه این ســـؤال کـــه آیا 
خـــود را نســـل طلایی فوتبـــال ایران 
»بـــرای  داشـــت:  بیـــان  می دانـــد، 
مـــن صحبـــت در ایـــن بـــاره بســـیار 
دشـــوار اســـت چـــون هنوز بخشـــی 
از آن هســـتم. مـــا در دهه هـــای 90 و 
2000 نیـــز تیم هـــای خوبی داشـــتیم. 

آنچه مـــا را بزرگ می کند، آســـانی در 
راهیابـــی به جـــام جهانی اســـت. ما 
به راحتی در ســـه دوره اخیر شـــرکت 
کرده ایم و همیشـــه در آنجا هستیم. 
در گذشته این کار دشـــوارتر بود. اما 
نســـل فعلی انتظارات بیشتری دارد، 
مـــا می توانســـتیم جـــام ملت هـــای 
آســـیا را ببریـــم، امـــا مقابـــل قطـــر 
میزبان، شکســـت خوردیـــم. به طور 
کلی، بســـیاری از ما در اروپا عملکرد 
خوبـــی داشـــته ایم، ماننـــد آزمون و 

» . طارمی
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ح کرد مهدی تاج مطر

VAR مجوز فیفا برای تمام بازی ها با
مهـــدی تـــاج، رئیس فدراســـیون فوتبـــال در رابطه با 
حضور سیستم داور ویدئویی VAR اظهار داشت: »با 
تلاش هایـــی که از ســـمت علی تارقلی زاده )مســـئول 
کمیته بین الملل فدراســـیون فوتبال( صورت گرفته، 
دو دســـتگاه VAR دیگر وارد کشـــور خواهد شد.  این 
احتمال وجـــود دارد که تا 21 شـــهریور که مســـابقات 
لیگ برتـــر پـــس از بازی های تیـــم ملی از ســـر گرفته 
می شـــود دو دســـتگاه دیگر VAR هم وارد ایران شـــود 
تا در مجموع ۶ دســـتگاه در کشـــور داشته باشیم.« او 
گفـــت: »خبر خـــوش دیگـــر اینکـــه فیفا به مـــا مجوز 
اســـتفاده از VAR بـــرای همـــه بازی های لیـــگ برتر را 
داده اســـت. ما پیـــش از این بـــرای برگـــزاری بازی ها 
با VAR بایـــد برای هر بـــازی مجوز جداگانـــه دریافت 
می کردیـــم که اکنون فیفـــا به ما اجازه برگـــزاری تمام 

دیدارها با سیســـتم داور ویدیویی را داده اســـت.«

سرنوشت نامعلوم حساس ترین بازی لیگ 

ج از تهران احتمال برگزاری دربی خار

مهـــدی نصیبـــی، مدیـــر مجموعـــه ورزشـــی آزادی در 
گفت وگویـــی اعـــلام کـــرده کـــه هنـــوز نمی تـــوان بـــا 
قاطعیـــت در مورد برگزاری دربی هفته ششـــم در این 

ورزشـــگاه اظهارنظـــر کرد.
 علـــت ایـــن ابهام، بازســـازی ورزشـــگاه آزادی اســـت. 
مســـئولان در تـــلاش هســـتند تا هـــر چه زودتـــر این 
ورزشـــگاه را آمـــاده کنند، اما هنوز تاریـــخ دقیقی برای 
پایان عملیات بازســـازی مشـــخص نشـــده اســـت. در 
صـــورت عـــدم آمادگی ورزشـــگاه آزادی، دربـــی تهران 
ممکـــن اســـت در ورزشـــگاه دیگـــری برگزار شـــود یا 
حتی بـــه تعویق بیفتـــد. این موضوع بـــا واکنش های 
مختلفـــی از ســـوی هـــواداران دو تیـــم اســـتقلال و 

پرســـپولیس روبرو شـــده است.

محکومیت میلیاردی برای دو باشگاه
کمیته تعییـــن وضعیت فدراســـیون دو رأی خود را در 
قبال دو پرونده شـــکایت از باشـــگاه های نفت آبادان 
و خیبـــر خرم آباد صادر کرده اســـت. در پی شـــکایت 
حســـن بیت ســـعید از باشـــگاه صنعت نفـــت آبادان، 
این باشـــگاه به پرداخت مبلغ 13 میلیارد و 90 میلیون 
ریـــال بابـــت اصـــل خواســـته و مبلـــغ 499 میلیون و 
383 هـــزار و 500 ریـــال بابت هزینه دادرســـی در حق 
خواهان محکوم شـــد. همچنین با توجه به شـــکایت 
کمال الدین نیک خوی از باشـــگاه خیبرخرم آباد، این 
باشـــگاه بـــه پرداخت مبلـــغ 3 میلیـــارد و 400 میلیون 
ریـــال بابت اصل خواســـته و مبلـــغ 129 میلیون و 710 
هـــزار ریـــال بابـــت هزینه دادرســـی در حـــق خواهان 

. شد محکوم 

اردو ی  سه روزه تیم ملی در اصفهان
بعـــد از قطعـــی شـــدن میزبانی تیـــم ملی ایـــران از 
قرقیزســـتان در شهر اصفهان و ورزشگاه اختصاصی 
ذوب آهن، امیر قلعه نویی ســـرمربی تیم ملی برای 
اردوی تیمـــش در نصـــف جهـــان هـــم برنامه ریزی 

است.  کرده 
بر اســـاس اعلام قلعه نویی قرار اســـت اعضای تیم 
ملی روز 12 شـــهریورماه بـــه اصفهان ســـفر کنند و 
اردویی ســـه روزه را در اصفهان داشـــته باشند تا در 
روز 15 شهریور مقابل قرقیزستان در انتخابی جام 
جهانی قـــرار بگیرند. بنابر تصمیـــم امیر قلعه نویی 
تمرینـــات تیـــم ملی در مـــدت حضـــور در اصفهان 
در ورزشـــگاه ملـــت )زنده یـــاد اصغـــر فروتـــن( کـــه 
زمیـــن تمرینـــی اختصاصی ذوب آهن اســـت برگزار 

. د می شو
 همچنیـــن طبق قوانیـــن یک جلســـه تمرینی تیم 
ملی پیش از ایـــن بازی نیز باید در ورزشـــگاه محل 

برگزاری بازی انجام شـــود.
 اعضـــای تیم ملی بعد از انجام بازی با قرقیزســـتان 
در روز 15 شـــهریور بـــه تهـــران برمی گردنـــد و کار 
خـــود را برای بـــازی بعـــدی مقابـــل امارات از ســـر 
می گیرنـــد. دیـــداری کـــه روز 20 شـــهریور در دبی 

برگزار خواهد شـــد.

 بررسی وضعیت تیم ملی امید 
در حضور تاج و قلعه نویی

جلســـه کمیته فنی فدراســـیون فوتبال صبـــح دیروز 
بـــا حضور مهـــدی تـــاج رئیـــس و مهـــدی محمدنبی 
نایـــب رئیس فدراســـیون فوتبال برگزار شـــد. در این 
نشســـت که مجید جلالی، امیر قلعـــه نویی، محمود 
شیعی و شـــهرزاد مظفر حضور داشـــتند، درباره موارد 
مختلـــف تحلیـــل و ارزیابـــی صورت گرفت. شـــاهین 
لطیفـــی، عضو کمیته فنی و توســـعه فدراســـیون دبیر 
جلســـه بـــود.  محور اصلـــی صحبت های این جلســـه 
مربوط به شـــکل گیری تیـــم فوتبال امید کشـــورمان 
بـــود که بـــرای مکاتبه با کمیتـــه ملی المپیـــک برنامه 
ریزی شـــد. همچنین کمیته فنی فدراســـیون فوتبال 
گزینه هـــای خـــود بـــرای تیم هـــای ملـــی نونهـــالان، 
نوجوانـــان و جوانـــان دختران را مشـــخص کـــرد تا به 

هیـــأت رئیســـه ارائه دهد.

پیشنهادات 
زیادی را 

رد کردم، 
متمرکز و 
جاه طلب 

هستم. پس 
از تجربه 

حضور در 
لیگ برتر، 

بازی در 
سری آ و 

بوندس لیگا 
را خیلی 

دوست دارم

با تماشای بوندس لیگا بزرگ شدم

جهانبخش: در یک قدمی ناپولی بودم

باقر محمدی به تیم ملی فوتسال بازگشت

خطر مصدومیت در کمین ستاره های تیم ملی فوتسال

در ماه های اخیـــر با ادامه روند صعـــودی بازی ها 
در سطح ملی و باشـــگاهی، ملی پوشان فوتسال 
ایـــران خســـتگی قابـــل توجهـــی از خود نشـــان 
داده انـــد و تعـــدادی از آنهـــا بـــا مصدومیت کهنه 
تمرینات را دنبـــال می کنند و از درد رنج می برند. 
این فصل انتظار می رود طاقت فرســـاترین فصل 

باشـــد و راه گریزی از آن هم نیســـت.
 در ســـال گذشـــته مســـابقات متعدد دوستانه و 
رســـمی تیم ملی و همچنین فشـــردگی لیگ برتر 
باعث آسیب دیدگی بســـیاری از بازیکنان مطرح 
و کلیدی تیم ملی شـــده اســـت و آنها برای عقب 
نمانـــدن از قافله بدون هیـــچ وقفه ای از تلاش و 

تمرینات دریـــغ نکرده اند.
از بازی هـــا و  بـــا انبوهـــی   احســـاس می شـــود 
مســـابقات، بازیکنـــان زیادی دچـــار مصدومیت 
شـــوند و ایـــن زنـــگ خطـــر را بـــرای مربیـــان و 
بازیکن هـــا بـــه صـــدا درآورده اســـت. در حـــال 
حاضـــر، وحیـــد شمســـایی ســـه بازیکن خـــود از 
جمله ســـنگ سفیدی، شـــجری و درخشـــانی را 
در اختیـــار نـــدارد و همچنیـــن چند مهـــره دیگر 
بـــا مصدومیـــت در  همچـــون حمـــزه کدخـــدا 

تمرینـــات حاضـــر شـــده اند.
 ابزار شمســـایی هرگـــز کامل نبوده اســـت و این 
مربـــی در جـــام ملت هـــای آســـیا به طـــور کامل 
از فـــوق ســـتاره اش حســـین طیبـــی بهـــره نبرد 
و همچنیـــن ســـالار آقاپـــور و مســـلم اولادقباد با 
درد بـــه میـــدان رفتند بـــه این دلیل درخشـــش 
همیشگی شـــان را در رقابت هـــای آســـیایی بـــه 

ایـــن شـــرایط خطـــر  نمایـــش نگذاشـــتند. در 
مصدومیـــت پیـــش از جـــام جهانـــی بـــرای فوق 
ســـتاره های شمســـایی کمیـــن کـــرده اســـت. 
هشـــداری که می تواند هزینـــه گرانبهایی را برای 
بازیکنان، تیم ملی و تیم ها داشـــته باشد و عدم 
اســـتراحت به آنها در سطح باشـــگاهی، از لحاظ 

بدنـــی آنهـــا را به ســـوی تحلیل برده اســـت.

عذرخواهی باقر محمدی از شمسایی
باقـــر محمـــدی که پـــس از دیدار تیمـــش مقابل 
مـــس ســـونگون در اقدامی ناگهانـــی از تیم ملی 
خداحافظـــی کـــرده بـــود، پـــس از عذرخواهـــی 
از کادر فنـــی و دریافـــت چـــراغ ســـبز از وحیـــد 
شمســـایی، ســـرمربی تیم ملی، به تمرینات تیم 
ملی بازگشـــت. محمـــدی که در جـــام ملت های 
آســـیا 2024 به عنوان بهترین دروازه بان انتخاب 

شـــده بود، با تصمیـــم خود بـــرای خداحافظی از 
تیـــم ملی، هواداران فوتســـال را شـــوکه کرده بود 
کـــه این ماجرا با بازگشـــت محمدی بـــه تیم ملی 
به پایان رســـید. تیم ملی فوتســـال ایـــران خود را 

بـــرای حضـــور در جـــام جهانی 2024 ازبکســـتان 
آمـــاده می کنـــد. شـــاگردان شمســـایی در ایـــن 
مســـابقات بـــا تیم های ملـــی فرانســـه، ونزوئلا و 

گواتمالا همگروه هســـتند.

چالش هـــای بیســـت و چهارمیـــن دوره لیـــگ 
برتـــر فوتبـــال تمامـــی نـــدارد؛ لیگی کـــه درگیر 
موضوعات ریز و درشـــتی اســـت و فوتبال ایران 
را در رده باشـــگاهی بشـــدت تحـــت تأثیـــر قرار 
داده اســـت. یکی از موضوعاتی که در لیگ برتر 
فوتبال ایـــران وجود دارد، قانون ســـقف بودجه 
باشـــگاه های لیگ برتری اســـت که ایـــن قانون 
از فصـــل گذشـــته اجرایی شـــد امـــا در نهایت 

شکســـت خورد. بـــا وجـــود ایـــن، اجـــرای این 
قانـــون در لیگ جاری الزامی شـــد و مســـئولان 
مربوطـــه ســـقف 325 میلیـــارد تومانـــی و 425 
میلیـــارد تومانی برای تیم هایی که باید در آســـیا 
با رقبـــای خود روبه رو شـــوند، در نظـــر گرفتند. 
اعتراض برخـــی تیم ها به اجرای قانون ســـقف 
بودجه باعث شـــد تا صحبت هایی در خصوص 
افزایـــش 100 تـــا 150 میلیـــاردی ســـقف بودجـــه 
مطرح شـــود. رضا درویش، مدیرعامل باشـــگاه 
پرســـپولیس تنها کســـی اســـت کـــه از میان 4 
نماینـــده ایـــران در آســـیا مخالفـــت خـــود را با 
افزایش ســـقف بودجه به صورت رســـمی اعلام 

کرده و 3 باشـــگاه دیگـــر کاملاً موافـــق افزایش 
ســـقف هستند.

 در ایـــن بیـــن بـــرای افزایـــش ســـقف بودجـــه 
جلساتی در فدراسیون فوتبال برگزار شد که در 
این جلســـات اعضای هیأت رئیســـه فدراسیون 
فوتبـــال و ســـازمان بازرســـی بـــا ایـــن موضـــوع 
مخالفت کردند با وجود این شـــنیده می شـــود 
که پرونده افزایش ســـقف بودجه بســـته نشده 
و قطعـــاً در روزهـــای پیش رو مجدداً جلســـات 
دیگری بـــرای این موضـــوع برگزار خواهد شـــد 
و در ایـــن جلســـات اعضـــا موافقـــت خـــود را با 

افزایش ســـقف بودجـــه اعلام خواهنـــد کرد.

 در ایـــن بین افزایش ســـقف بودجـــه مخالفان 
و موافقان بســـیاری داشـــته که در روزهای اخیر 
افراد بیشـــتری مخالفـــت خود را با ایـــن قانون 
اعلام داشـــتند. قانون ســـقف بودجـــه تا زمان 
قرعه کشـــی مســـابقات لیـــگ نخبگان آســـیا تا 
حـــدودی منطقی به نظر می رســـید امـــا پس از 
مشـــخص شدن رقبای پرســـپولیس و استقلال 
در لیگ نخبگان و همچنین تراکتور و ســـپاهان 
در لیگ قهرمانان آســـیا تعـــداد مخالفان با این 

قانون بیش از پیش شـــده اســـت.
 در ایـــن خصـــوص شـــنیده می شـــود کـــه اکثر 
اعضـــای هیـــأت رئیســـه فدراســـیون فوتبال در 

شـــرایط کنونی موافـــق افزایش ســـقف بودجه 
هســـتند و بـــه دنبـــال راهـــکاری بـــرای افزایش 
رقـــم ســـقف بودجه باشـــگاه هایی هســـتند که 
حالا باید در آســـیا با رقبای متمـــول عربی خود 

. بجنگند
 عـــلاوه بر این شـــنیده می شـــود که 4 باشـــگاه  
اســـتقلال، ســـپاهان، پرســـپولیس و تراکتور از 
ســـقف بودجـــه عبـــور کرده انـــد و حالا بـــا این 
شـــرایط به نظـــر می رســـد که بـــا ایـــن موضوع 
موافقـــت خواهد شـــد تا نماینده هـــای ایران در 
آســـیا بتوانند با جذب بازیکنان باکیفیت نتایج 

آبرومندانه ای کســـب کنند.

پرونده افزایش سقف بودجه دوباره به جریان افتاد

چراغ سبز برای عبور از قانون

روایت اماراتی ها از گلزنی مغانلو

شهریار ،  امید اتحاد کلبا را زنده نگه داشت
تمجید رسانه اماراتی از آزمون

آتش بازی سردار در صحرا

تیم فوتبال شـــباب الاهلی یکشـــنبه 
بانـــک  »جـــام  اول  دور  در  شـــب 
اســـلامی ابوظبی« امارات رودرروی 
تیم عجمـــان قـــرار گرفت کـــه این 
بـــازی با نتیجـــه دو بر صفر به ســـود 
شـــباب الاهلـــی بـــه پایـــان رســـید. 
ســـردار آزمون مهاجم ایرانی شباب 
الاهلـــی در دقایـــق 58 و ۶3 هـــر دو 
گل تیمـــش را در ایـــن بـــازی به ثمر 
رســـاند و نقش بســـزایی در پیروزی 

این تیم داشـــت.
روزنامـــه امـــارات الیـــوم امـــارات در 
رابطه با درخشـــش آزمون نوشـــت: 
»آزمـــون با دو گلی که به ثمر رســـاند 
»آتشفشـــان« )لقب تیم عجمان( را 

خاموش کـــرد. این مهاجـــم ایرانی، 
بـــا زدن دو گل در عـــرض 5 دقیقـــه، 
تیم شـــباب الاهلی را به یک پیروزی 
ارزشـــمند مقابـــل عجمان رســـاند. 
ایـــن دیـــدار که در ورزشـــگاه راشـــد 
دبـــی برگـــزار شـــد در چهارچـــوب 
مرحلـــه مقدماتـــی مســـابقات جام 
بانـــک اســـلامی ابوظبـــی بـــود و با 
ایـــن پیـــروزی، تیـــم شـــباب الاهلی 
یک قدم بـــه مرحلـــه دوم نزدیک تر 

» . شد
عـــلاوه بـــر این طبـــق اعلام رســـانه 
»KickOff« امـــارات آزمون با گلزنی 
کـــه داشـــت نـــام خـــود را در کنار 3 
بازیکن ایرانی ســـابق ایـــن تیم یعنی 
مهـــرزاد معدنچی، میـــلاد میداودی 
و مهـــدی قایـــدی قـــرار داد. این در 
حالی اســـت که در ســـال 2017، دو 
باشـــگاه دبی و الشـــباب بـــا الاهلی 

ادغـــام شـــدند و نـــام باشـــگاه بـــه 
شـــباب الاهلی امارات تغییر یافت. 
مهرزاد معدنچـــی و میلاد میداودی 
ســـابقه حضور در تیم الاهلی امارات 
را دارند که اکنون جزئی از باشـــگاه 

شـــباب الاهلی است.

تیم فوتبال اتحاد کلبا یکشـــنبه شب 
در جـــام بانـــک اســـلامی ابوظبـــی، 
بـــه مصـــاف العیـــن رفـــت کـــه ایـــن 
بـــازی در نهایـــت بـــا نتیجـــه 3 بر دو 
به ســـود العین بـــه پایان رســـید. در 
ایـــن بـــازی شـــهریار مغانلـــو مهاجم 
جدیـــد و ایرانـــی اتحاد کلبـــا در نیمه 
دوم به میـــدان آمد و یکـــی از دو گل 
تیمـــش را از روی نقطه پنالتی به ثمر 
رســـاند. مهدی قایـــدی دیگر بازیکن 
ایرانـــی اتحـــاد کلبا نیز پـــاس گل اول 
تیمش را داد تا هـــر دو لژیونر فوتبال 
کشـــورمان در ایـــن بازی درخشـــش 
خوبی داشـــته باشند. رســـانه خلیج 
3۶0 در این رابطه نوشت: تیم العین 
با نتیجـــه 3 بر دو میزبـــان خود، تیم 
کلبا را شکســـت داد. در ایـــن دیدار، 
الزعیـــم )لقب تیم العین( ابتدا با گل 

درامـــان کوماری در دقیقـــه 19 پیش 
افتاد و ســـپس لابا کودجو در دقیقه 
45 گل دوم را بـــه ثمر رســـاند تا نیمه 
اول بـــا برتـــری دو بـــر صفر بـــه پایان 
برســـد. در نیمه دوم، بازیکن جدید 
العین، ســـیکو بابا، در دقیقه ۶۶ گل 
ســـوم را به ثمر رســـاند اما درخشش 
واقعـــی در این بازی توســـط شـــهریار 
مغانلـــو، مهاجـــم ایرانـــی تیـــم کلبا، 
رقـــم خـــورد. او بـــا گلزنـــی در دقیقه 
85 نه تنهـــا یـــک گل حیاتـــی بـــرای 
تیمش به ثمر رســـاند، بلکـــه روحیه 
تیـــم را نیـــز بازگرداند. مغانلـــو با این 
عملکـــرد درخشـــان، تیم خـــود را در 
مســـیر بازگشـــت به بازی قـــرار داد و 
امیدهای کلبا را بـــرای صعود در بازی 
برگشـــت زنده نگه داشـــت. پیش از 
ایـــن، »کایـــو جرمانـــو« در دقیقه 79 

گل اول تیم کلبـــا را روی پاس مهدی 
قایدی به ثمر رســـانده بـــود، اما این 
گل مغانلو بود کـــه واقعاً تغییر بزرگی 
در جریان بـــازی ایجاد کرد و تیم را به 

رقابـــت بازگرداند.
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